
06.03.2025 

Samarbeidsmøte mellom Grendautvalget og andre lag og foreninger i Imsland 

FAU, Bondelaget, Soknerådet, 4H, Bygdahuset, Bygdekvinnelaget var representerte.  

 

Agenda for møte: 

- planlegge folkemøte angående fremtiden til bygden. 

- andre saker som måtte komme opp 

 

Forslag til agenda på folkemøte 27.03. kl 1930:  

Leder og nestleder i Grendautvalget leder møtet.  

Sak 1: Alle lag og organisasjoner har et innlegg, der de tenker situasjonen sin inn i 

fremtiden.  

Sak 2: Diskusjon rundt bordene 

Hvert lag/forening lager ett spørsmål hver 

Sak 3: Andre spørsmål som bør diskuteres på folkemøte:    

1. Hva er vi gode på i bygden og hva kan vi fra før?  

2. Hva vil vi bruke bygdahuset til?  

3. Hvordan kan vi berge økonomien til bygdahuset etter 2025?  

4. Kan vi bli bedre på dugnad?   

5. Kan samarbeidet mellom Vikedal og Imsland bli bedre?  

6. Kan samarbeidet mellom lagene i Imsland bli bedre?  

7. Skoleplassen, lekeplassen, skolebygget hva ønsker vi?  

8. Hva tenker vi rundt arealplanen, hva bør inn i arealplanen? Høringsfrist 22. 

april.  

9. Kommunen har satt av 10 mill til et prosjekt for å få eldreboliger til bygdene, 

skal Imsland engasjere seg i dette?  

Annet som ble diskutert på samarbeidsmøte:  

• Styret i Bygdahuset oppfordres til å kontakte kommunen og spørre etter 

avtalene som Bjoa, Ølen, Skjold og andre bygder har i forbindelse med bruk 

av bygdahus/gymsal. Alle avtalene er produkt av tiden de har oppstått i og kan 

ikke direkte sammenlignes. Imslands sin avtale kom i orden fordi skolen ikke 

hadde gymsal som bygdefolk kunne låne gratis, dermed måtte kommunen 

være med å bidra med et beløp til Bygdahuset slik at folk kunne låne det gratis 

i stedet.   

 

• Ønske om årshjul/kalender på imsland.info eller annen sentral plass. 

 



• Ønske om samarbeidsmøte mellom Grendautvalget og alle lag og foreninger i 

bygden jevnlig.  

- Første møte blir torsdag 20.03 kl 1900, der en fra hvert styre oppfordres til 

å møte for å legge finpussen på folkemøte.  

 

• Det er mange tanker i forbindelse med skoleområdet, skolebygget, flytting av 

lekeapparater etc. Skal man gjøre plassen om til næring fordrer det en 

omregulering. Kanskje kommunen kan betale for flytting av lekeapparater og 

omregulering av plassen? I forbindelse med skolebruksplanen som ble 

utarbeidet i 2022 finnes det et skriv der arealformål, gjenbruk av bygg, 

arealplan, eiendomsforhold, grenser osv så videre er betraktet fra kommunen 

sin side.  

 

• Arealet til den gamle bensinstasjonen og arealet mellom bygdahuset og 

hovedveien er mulig å gjøre noe med. Bensinstasjonen kan selges om den blir 

brukt til noe fornuftig. Tømmeplass for bobil, ladestasjon, rasteplass? Er det 

mulig å få kommunen til å bidra økonomisk til utarbeiding av reguleringsplan?  

 

• Brannøving i kirken. Brannbilen kjørte på det som en gang var en vei, men 

som nå er grodd igjen. Ikke optimalt, vanskelig å komme frem. Utviding av 

kirkegård må gjøres etter hvert.  

- Soknerådet sin representant i fellesrådet tar sakene videre.  

 

• Området til Bygdahuset bør oppgraderes. Enten masseutskifting og ny asfalt 

eller lekeplass? Flytte apparatene vil bli dyrt, kan kommunen bidra økonomisk 

her? Kommunen har ikke opparbeidet lekeplass til byggefeltet i Ølmedal. Dette 

kan være et argument for å få kommunen til å bidra økonomisk. Lekeplasser i 

Vindafjord er på kommunal grunn, men ofte vedlikeholdt på dugnad fra 

bygdefolket.  

 

• Nøkler til bygdehuset. Ha et prøveprosjekt der koden til kodeboksen blir levert 

ut til lag og foreninger ved bestilling av huset.  

 

• Vindafjord ønsker å bygge «eldre»-leiligheter i bygdene. Satt av 10 millioner i 

kommunebudsjettet. Ønsker Imsland å henge seg på dette prosjektet?  

 

Startbolig/eldrebolig er lurt. Det å bygge hus er svært dyrt. Har Imsland 

mulighet til å selge tomter med litt størrelse? Kan det lokale næringslivet være 

med å bidra med leiligheter, eventuelt kjøpe og leie ut?  

 

• Folkemøte må promoteres på Facebook og Imsland.info. Notis i Grannar? 

 

 


